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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem érhetőek el mindenki számára a KSH 
adatai, az általa készített kiadványok?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Számtalanszor  hivatkozik  arra  az  EMMI  válaszaiban,  hogy  a  KSH  oldalán  megtalálhatóak  az
általunk kért adatok. Ez legtöbbször egyáltalán nem állja meg a helyét, mert vagy nem találni meg
olyan  bontásban  az  adatokat,  ahogyan  szeretnék  azokat  látni,  vagy  eleve  nincs  is  semmilyen
információ adott ellátásokról.

A tárca következetesen letagadja, hogy egy-egy ellátásról információja lenne, miközben például a
tartós  ápolást  végzők  időskori  támogatása  nevű  ellátásról  tudtak  adatokat  adni.  Ráadásul
elképzelhetetlen,  hogy megfelelő  adatok nélkül  tudnának dolgozni  (jogszabályokat  előkészíteni,
hatásvizsgálatokat készíteni, monitorozni),  vagy ha ezt a kellő információk hiányában teszik,  az
annál borzasztóbb.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat:

Miért  nem érhetőek el  nyilvánosan  és  ingyenesen a  magyar emberek  számára  a  szociális
ellátások teljes rendszeréről statisztikailag begyűjtött információk? 

Mi az oka annak, hogy letagadják, hogy Önöknek rendelkezésére állnának a kért adatok? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. december 11.

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő



(MSZP)

1


